
 

 

Griffie  

 

 1 

Verslag 
 
Vergadering  Agendacommissie 
Gehouden op  26 september 2017, 18.30 uur 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  Burgemeester Mark van Stappershoef (voorzitter) en de raadsleden  

Antoon van Baal, Willem Couwenberg, Marije de Groot , Mark van 
Oosterwijk, Bert Schellekens en Johan Swaans  
Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig  Deborah Eikelenboom en Tim Appels 
 
 
Agenda 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Verslag van de vergadering van 22 augustus 2017  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. De voorzitter deelt naar aanleiding van het verslag met 
dat de nieuwe gemeentesecretaris Jolie Hasselman heet en op 20 november zal beginnen. Zij wordt 
uitgenodigd om mee te gaan met het raadsuitje op 25 oktober. 
 
Naar aanleiding van het verslag deelt de voorzitter mee dat de griffier en hij een goed gesprek 
hebben gehad met een briefschrijver die kritiek had op de besluitvorming rond de huisvesting van 
buitenlandse arbeiders in Riel. Het gesprek is wederzijds heel goed bevallen. De briefschrijver heeft 
aangegeven graag op te treden als "critical friend". Er wordt nog over nagedacht hoe we dit een 
goede plek kunnen geven in onze Gôolse democratie. 
 
3. Agenda's voor de thema-avond en commissievergaderingen 
Bert Schellekens geeft aan dat hij graag een Brede Commissie heeft om de begroting in te bespreken. 
Bespreken in 3 commissies is versplinterd. 
Afgesproken wordt dat de commissie Algemene Zaken en de Brede commissie dan beide 
plaatsvinden op 11 oktober. Op 10 oktober zijn dan de commissie Welzijn en Ruimte 
a. Thema-avond, maandag 9 oktober, Gôolse democratie om 20.00 uur  
b. Commissie Welzijn, dinsdag 10 oktober,  19.30 uur 
c.  Commissie Ruimte, dinsdag 10 oktober 20.30 uur 
d. Brede Commissie,  woensdag 11 oktober, 19.30 uur  
e. Commissie Algemene Zaken, woensdag 11 oktober, aansluitend aan Brede Commissie 
e. Raad en commissie, donderdag 12 oktober 19.00 uur, gesprek opgaven De Regte Heide 
 
De voorzitter dringt er bij de fractievoorzitters op aan om te zorgen voor een grote opkomst bij de 
thema-avond over Goolse democratie. 
Mark van Oosterwijk vraagt de griffier om te kijken of er een koppeling kan plaatsvinden aan de 
outlook agenda - dat is wel zo handig met zoveel veranderende vergadertijden.  
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Commissie Welzijn 
Afgesproken wordt dat bij de commissie Welzijn de GGD aansluit voor bespreking van de vragen rond 
verplichte anticonceptie. 
 
Commissie Ruimte  
Bij de commissie Ruimte vindt een gesprek plaats over duurzame energie. 
Mark van Oosterwijk vraagt naar de te gebruiken gespreksvorm. Via welke methode komen we tot 
richtinggevende uitspraken? Moeten de commissieleden zelf rekensommetjes maken? Stickers 
plankken?  
Mark van Oosterwijk geeft aan dat hij vanuit zijn fractie graag de Maria Boodschap aan de agenda 
toevoegt. 
Bert Schellekens merkt op dat de raad nu vaak pas bij plannen wordt betrokken, wanneer deze 
plannen definitief zijn. Het zou goed zijn om eerder samen te kijken hoe we dit tackelen. 
Antoon van Baal vraagt welke mogelijkheden de raad heeft.  
Mark van Oosterwijk geeft aan dat het volgens hem nu in de fase van een principeverzoek is. 
 
Proeftuin 
De extra avond over het gesprek over opgaven Regte Heide is akkoord. 
 
4. Planning  
Geen opmerkingen. 
 
5. Invulling thema-avonden 
De commissie heeft verzocht aan burgemeester en griffier om concreet voorstel. De griffier geeft aan 
dat wordt gezocht naar extra data voor bijeenkomsten Social Media, vluchtelingen en eenzaamheid. 
De agendacommissie is akkoord. 
 
6. Bereidheid om deel te nemen aan onderzoeken provincie naar opkomst bij verkiezingen 
Het feit dat wij als Goirle aan deze onderzoeken willen deelnemen wordt omarmd.  
Bert Schellekens vraagt zich af wat effectief is. 
Johan Swaans geeft aan dat vanuit de VVD hier een goed boek over is verschenen. 
 
7. Keuze stemhulp 
De agendacommissie spreekt de voorkeur uit voor MijnStem van Citisens Van Naem. Consultatie van 
burgers wordt daarbij belangrijk gevonden. 
 
8. Vergaderschema 2018 
Het schema is ingevuld tot en met de verkiezingen én de introductie van de nieuwe raad. De rest van 
het schema wordt later ingevuld, onder andere op basis van de uitkomsten Gôolse Democratie. 
 
 
9. Terugblik vergaderingen 
Bert Schellekens wil graag terugkomen op de extra raadsvergadering van 18 juli. Hij houdt van een 
stevig debat, maar op inhoud. Hij wordt bozig als aan zijn intenties wordt getwijfeld. Het debat moet 
niet persoonlijk worden gemaakt. Met name Groep A en VVD wekten de suggestie dat de bezwaren 
zouden zijn ingegeven doordat het om Polen ging. 
De voorzitter geeft aan dat hij niet heeft herkend dat dit zo binnenkwam. 
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Bert Schellekens geeft aan dat hij verwacht dat dit niet alleen door de voorzitter, maar door alle 
deelnemers aan de vergadering wordt opgepakt. 
Johan Swaans geeft aan dat hij heeft aangegeven dat het niet over Polen ging. Hij vond het jammer 
wat Liselotte Franssen hierover heeft gezegd. 
Mark van Oosterwijk stelt dat hij geen enkele bijdrage erg vond. Dit is het spel dat gespeeld moet 
worden. 
Marije de Groot vult aan dat wij gewend zijn dat debat redelijk vriendelijk verloopt. Je moet niet 
beneden de gordel / op de persoon debatteren. 
 
10. Mededelingen / rondvraag 
Bert Schellekens vraagt waarom het zolang heeft geduurd voordat hij antwoord op vervolgvragen 
over De Vonder heeft ontvangen.  
De voorzitter antwoordt dat het antwoord vandaag in concept in het college is besproken. 
Raadsleden kunnen vragen gewoon stellen. Er is geen gevoeligheid. Soms kost beantwoording wel 
wat tijd.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.40 uur. 
 
Afspraken  Door Wanneer Stand van Zaken 

Kijken of de behandeling van de A-
stukken efficiënter kan 

Burgemeester / 
Griffier 

 In de raadsvergadering van 
11 juli zijn de A-stukken 
sneller afgedaan. Dit heeft 
weer tot nieuwe 
opmerkingen geleid. 
Nagedacht wordt over een 
andere vorm. 

 


